



**BECOME AN EDITOR
FOR THE 6TH WORLD WATER FORUM'S
OFFICIAL DAILY NEWSLETTER**



WIN AN ALL INCLUSIVE STAY IN MARSEILLE



The 6th World Water Forum is the the major international event on water management. This edition will be hold in Marseille from March 12th to 17th 2012. International stakeholders from the water and sanitation sector will meet and discuss the whole week about the 21st century's water issues, calling for the **"Time for Solutions"**.

The Forum is looking for young professionals* **covering the event day after day.**

You are graduate, between-jobs or active young professional? You master both English and French?

**Doctors and PhD students are also accepted. YP have 2 to 10 years experience*

Become a volunteer editor and win a free all inclusive stay for the Forum!

Includes international and local transportation, visa fees, accommodation, and food from March 9th to 17th 2012

Supervised by professional journalists, you will meet water and sanitation experts, attend the debates, enjoy privileged interviews with professionals : it is the best way to network!

You will also receive a journalism training session day and will be staying at the young professional hostel with Projection's YP delegation.

**A unique immersion
in the heart of the
6th World Water
Forum**

TO PARTICIPATE

please send us your resume with a short presentation of yourself in english before January 22nd 2012 to:

marseille2012@reseauprojection.org

HOW TO GET IN THE NEWSLETTER'S TEAM?

Step 1: Pre-selection based on your specialty, actual situation and english/french capacities, according to the documents you sent to us. Between-jobs candidates will be privileged. Strong english-writing skills are needed.

Step 2: An online test will be proofed at the end of january. It will consist in a time limited synthesis of documents about one water and sanitation's topic. Pre-selected candidates will receive an e-mail detailing the information related to the exercise.

Projection is a network of young professionals working in access to basic services in urban areas in developing countries.

*Thank you all for your interest,
Projection network in collaboration with
the International Forum Committee*

Projection network

71 rue Archereau
75019 PARIS – France
☎ +339 50 05 21 44

www.reseauprojection.org



projection

PROFESSIONNELS JUNIORS EN ACTION

**DEVENEZ RÉDACTEUR
DE LA NEWSLETTER QUOTIDIENNE
DU 6^{ÈME} FORUM MONDIAL DE L'EAU
ET GAGNEZ
VOTRE SÉJOUR À MARSEILLE !**



12 > 17 March 2012
MARSEILLE - FRANCE

TIME FOR SOLUTIONS

Le 6^{ème} Forum Mondial de l'Eau, le plus grand événement international du secteur se tiendra à Marseille du 12 au 17 mars 2012. Pendant une semaine, les parties prenantes de l'eau et l'assainissement du monde entier se réuniront pour discuter des enjeux du XXI^{ème} siècle sur le thème "Le temps des Solutions".

Le Forum recherche des jeunes professionnels motivés pour **couvrir l'événement au jour le jour**.

Vous êtes diplômés, en activité ou en recherche d'emploi dans le secteur de l'eau et/ou de l'assainissement* ? Vous maîtrisez l'anglais et le français ?

*2 à 10 ans d'expérience.

Le concours est également accessible aux doctorants

**Devenez rédacteur et gagnez
votre séjour à Marseille tous frais payés !**

Séjour du vendredi 9 au samedi 17 mars 2012,
incluant transports internationaux et locaux,
frais de visa, hébergement et repas.

Encadré par une équipe de journalistes confirmés, vous pourrez rencontrer les experts de l'eau et l'assainissement, assister aux débats, et profiter d'entretiens privilégiés avec les invités... la meilleure manière de faire du networking! Vous bénéficierez en plus d'une journée de formation au journalisme et serez hébergés dans l'Auberge des jeunes professionnels, située à deux pas du Forum.

**Une immersion unique
au coeur du
6ème Forum Mondial
de l'Eau**

POUR PARTICIPER AU CONCOURS

Envoyez votre CV et une courte présentation de votre parcours rédigée en anglais à l'adresse ci-dessous avant le 22 Janvier 2012

marseille2012@reseauprojection.org

LES MODALITÉS DU CONCOURS

1^{ère} étape : Pré-sélection basée sur votre profil, votre situation actuelle et vos compétences linguistiques en anglais et en français d'après les documents que vous nous aurez envoyés.

Les candidats en recherche d'emploi seront privilégiés. De solides compétences rédactionnelles en anglais et une bonne maîtrise du français sont requis.

2^{ème} étape : Une épreuve écrite en ligne aura lieu fin janvier. Il s'agira de réaliser une synthèse de document sur un sujet lié à l'eau et l'assainissement. Un mail relatif aux consignes de l'exercice sera envoyé aux candidats pré-sélectionnés.

Projection est un réseau international de jeunes professionnels (entre 2 et 10 ans d'expérience) dédié à l'accès aux services essentiels urbains.

Merci à tous pour votre intérêt,
Le réseau Projection en partenariat avec
le Comité International du Forum

Projection network

71 rue Archereau
75019 PARIS - France
☎ +339 50 05 21 44

www.reseauprojection.org